

## Referat

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2023)		
Om:	<b>Referat Styremøte onsdag 15. februar 2023</b>		
Møtetid:	Kl. 18:00-20:00	Møtested:	<b><u>LY14</u></b>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

**NB:** Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

**Tilstede:** Jon-Emil Steine, Trine Lium Aas, Malin Helgestad, Silje Lyngby, Julie Hekkelstrand (for Lars Magnus Burø) , Anne Jamgrav Lauve, Embla Vegard Aurmo, Stian Norrud Busch, Marion Elvrum, Eline Grindberg,

**Ikke tilstede:** Anna Eick Heide, Fredrik Mathisen Håstein,

## SAKSLISTE

### 27/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

### 28/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Æresmedlemskomite v/Jon-Emil

- For definisjon av hva et æresmedlem er, se Erudios nettside. Antallet kandidater vil variere og det er opp til komité om hvor mange som får/ikke får nominasjon.
- Settes sammen en komité hvert år som gjennomgår nominasjoner. Krav for denne komiteen er at det skal være minst en fra hver komité (helst to) + minimum aktivitetsansvarlig. Det skal i tillegg være en representant for 1.-2. Klasse, og 1 for 3.-5. klasse. Det er ønskelig å starte prosessen for å sette opp denne komiteen fortest mulig, og det anbefales at hver komité stiller med to (2) deltakere for å skaffe bredde, samt en fra styret med god kunnskap om Erudio (Jon-Emil). Kun 25 % av komiteen kan bestå av sittende styresmedlemmer.
- Dette er en jobb som har veldig lite jobb, bare å være med å finne et tidspunkt man kan møtes, sitte en time eller to og diskutere nominasjoner.

#### Dialogmøte med SU v/Jon-Emil

- SU er fakultetet vi har hatt tettest kontakt med de siste årene, og 22.02 arrangerer de et dialogmøte med tema finansiering og støtteordning. Det anbefales at leder, nestleder, økonomiansvarlig og faddersjefer deltar, men det kan i bunn og grunn være lurt at alle drar. Påmeldingsfrist er 20.02, og det deles informasjon om møtet på Slack.

#### Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Jubkom og ball i fokus!
- Litt fokus på søknad til Sit.

#### **29/23 Nestleder**

##### Bånd:

- Måler de som er tilstede på møtet for bånd, så blir de ferdige så fort som mulig. Sender

#### Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Jobber videre med å få kontor plass fiksa. Siden vi ikke får det kontoret som var lovt, så blir det litt jobb...

#### **30/23 Økonomiansvarlig**

## Søknad kulturstyret

- Søknaden ferdigstilles 16.02, så viktig at man sender Trine ei melding på Slack om man kommer på noe man har glemt. Søknaden behandles av SiT og det kommer svar i slutten av april. Dersom noe skulle mangle, varsler Trine om dette.

## Økonomiansvarlige i komiteer

- Alle komiteer må ha en økonomiansvarlig. Send navn og kontaktinformasjon på disse til Trine på Slack så fort som overhodet mulig. Uten at man har dette på plass, så får man ikke bruke penger!
- Dersom dette ikke er på plass enda, må det være på plass innen neste styremøte.

## Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Innbetalinger jubkom, styret anbefales å betale inn ASAP. Slipper purregebyr.
  - Alle som har søkt per nå får plass, legger ut når det er fullt for at alle som får betalt.

## **31/23 Arrangementsansvarlig**

### Første møte med komité

- Greit å endelig få litt gang på ting, har gått litt treigt i starten.

### Årelekene ved gråkallen 04. Mars

- Har prøvd å få kontakt med andre linjeforeninger, men her har det stoppa. Delta svarer ikke, mens Salt har sagt at de ikke blir med.
- Utsettes til første helga på mars, da det er minimalt med snø (17-19.02), og fotballagene våre er påmeldte fotabllturnering uka etterpå.
- Det er funnet en fin lokasjon som er litt skjermet!
- Arrangement på dag + afterski på kvelden.

## Immatrikuleringsball

- Her har vi fått svar fra Salt og Spanskrøret, men venter fremdeles på Delta. Fortsetter å jobbe med saken

#### Arrkoms kalender for våren

- Temafest med Spanky etter påske.
- Beerpong på DK.
- Utearr. / eksamensavbrekk i mai.
- Ev eksamensfest/avslutningsfest i juni.
- Samling i juli/sommeren for de som er her.

#### Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Fagspesifikk fest: Spør Malin om hjelp om man hører noe spørsmål etc. angående dette.

### **32/23 Faddersjefer**

#### Opptaket og første møte

- Har laget en liten økonomikomiteé med 3 stk som fordeler ansvaret seg innad. Arrangementdelen skal også deles inn i 3 makkerpar.

#### Søknad Sit

- Støtte til byrebus done. Resten søker man etter hos andre steder.

#### Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Driver stort sett med å komme i gang med komiteen.
- Møte med fadderutvalget (Dragvoll).
- Eventuelle spørsmål tas på Slack.
- Prøve å få inn styret i fadderuka på en eller annen måte! Gøy å vise seg fram til førstisene.

### **33/23 Sosialansvarlig**

#### Erudiopils 22.2

- Cafe Løkka. Kræsjer med skrivestue... Dumt hvis det kræsjer.
  - Sjekk alltid aktivitetskalender før man planlegger noe for å unngå kræsj. First come first serve.
- Tas videre til leder.
- Bytte av lokale for å se hvordan det er.

### Opptaksfesten

- Litt for dårlig planlagt aktiviteter.
- Gøy at folk møter og å møte resten.

### Oppdatering av tiden fremover v/nestleder

- Komitemøte 27 feb.
- Fortsette erudiopils, bytte med Cava søndag om ønskelig
- Mer lavterskel ting, bowling etc.
- Arrangement for vervugler.
- Godt og blandet påske edition.

### **34/23 Fagansvarlig**

#### Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Quiz nå. Får evaluere etter i dag mtp Olavshallen. 16/17 lag.
- Skrivestue 22.
- Bra gjeng i komité.
- Prøver å få til noe med Spanskrøret
- Prøvd å søke støtte via FUL til skrivestue.. Får ikke svar

### **35/23 Redaktør**

#### Fyrste komitemøte

- Positivt.
- Alle møtte.
- Masse ideer, lover veldig bra!!!

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- 28 feb neste møte: Samle ideer og lage grovskisse.

### **36/23 Informasjonsansvarlig**

Funnet ny knølle :)

- Identisk!!!
- Mangler bare slips, men det syr vi selv!
- Koster 2739 kr. Søkt om midler til nøyaktig pris.

Informasjonsansvarlig i komiteer

- Ta bilder på arrangementer osv.

Oppdatering av tiden fremover v/Eline:

- Rolig i tida framover på SoMe
- 4 mars takeover idrettslag
- Takeover praksis 1 og 4

### **37/23 Grafisk**

Gensere

- Styregenser
  - Samme som nå bare mørkeblå. Samme farge foran og bak i hvit. Sånn ca som styredalje på framsida (med årstall), stilling på ryggen. Sjekker pris. Ønske om Miljøvennlig.
  - Ny komité genser. (uten årstall)
  - Skal finansiere seg selv - Vi må betale selv. Ta med Trine i prosessen

Første komitémøte

- Bra oppstart. En ny, resten ble med videre.
- Roller fordelt. Virker som en bra gjeng.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Stian drar 7 mars pga operasjon, og hvis han skal ha no spesifikt må det være ferdig t.o.m 6 mars. Utilgjengelig til ca 18/19 mars.
  - Blir mye ansvar på komité i den perioden.
  - Vi ønsker Stian lykke til med operasjon <3
- Vet ikke når logo til idrettslag etc. kommer, men forhåpentligvis dette semesteret.
- Program til jubileumsuke.

### **38/23 Aktivitetsansvarlig**

- De fleste gruppene har fått fiksa søknad til Sit.
- Tenker litt på takeover til IG
- Håndball starter 16 feb.
- Fotball innendørsturnering 4 mars.
- Prøver å få til felles fest 4 mars.

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Litt pause fra alt og ingenting. Fortsetter der man slapp sist: Fortsette med gruppene slik som nå.
- Jobbe videre med Erudio IF.

### **39/23 Eventuelt**

Psykt vanlig uke v/Jon-Emil

- 11/12 mars. Vi er usikre på om vi melder oss på. Det var planer om å ha noe felles med Salt og Spanskrøret(mangler svar herifra). Salt er veldig på at de ønsker å vise film, så kan eventuelt kombineres med et godt og blandet type opplegg.
- Noen som kan ta mer ansvar for dette?
  - Lars Magnus, koskom, supplere med Arrkom.
- Promo: Hvem gjør hva osv.

Uka-tog v/Jon-Emil

- UKA 2023 skal ha tog, og vi er invitert til å delta på workshop 23.03 kl 19-21 på Samf.  
Kan være lurt om minimum en drar, kommer med påminnelse om dette neste møte.  
Opprettes egen arbeidsgruppe for dette i regi av arrkom.

#### Sosialt delta v/Jon-Emil

- Avtale med Delta om at lederen der snakker med deres styre og vi lager en felles Doodle for å finne en dato. Det vil da bli etter jubileumsuka vår.
- Spillkveld på WW, pils på samf , minigolf, karaoke, bowling, Rush, something fun.

#### Møteplan v/alle

- Neste møter:
  - 1 mars kl 18
  - 15 mars kl 18

#### Møteevaluering v/alle

- Sjukt god kake!
- Effektivt møte (stort sett)
- God diskusjon om gensere.
- Produktiv diskusjon om ny knølle.

Møte hevet: 20.17